
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 11.02.2016 

Geir Angeltveit (V) sette på vegner av V, Frp og H fram slikt forslag:

"Nytt første avsnitt:

Fylkesutvalet ber om at Skyss skal ha dialog med kommunane når det gjeld endringar av linjer, og 

at lokale behov må vega tungt når linjer endrast.

Fylkesutvalet ber om at annakvar rute på linje 4 må gå heilt til Varden snuplass. Fylkesutvalet ber 

om at Skyss skal vurdera behovet for busstrasé og ruter på ny når Varden skole vert gjenopna."

Røysting

Angeltveit sitt forslag fekk 6 røyster (V, Frp, H) og fall.

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.

Innstilling til fylkesutvalet

1. Fylkesutvalet er nøgd med at det er gjennomført dialogmøte med representantar for innbyggjarinitiativet 

på Varden, og at dette har gitt større klarheit i problemstillingane knytt til rutetilbodet på Vardenområdet 

som følgje av omlegging av linje 4.

2. Konkrete tiltak vil bli lagt fram i samband med sak om bruk av auka rammer til styrking av rutetilbodet i 

Bergen. Tiltak vil tidlegast bli sett i verk i samband med årleg ruteendring i august.

3. Det vert ikkje vurdert nye endringar på trasé for linje 4.


